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P R O T O K Ó Ł  Nr I/18 

z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia  20 listopada  2018 roku 

 
Załączniki do protokołu: 

• 1 -  lista obecności radnych 

• 2 – zawiadomienie i porządek obrad Komisarza Wyborczego 

• 3 – Protokół Komisji Skrutacyjnej 1/18 i karty do głosowania 

• 4 – uchwała Nr I/1/2018 

Pierwszą sesję nowo wybranej Rady Miejskiej w Trzebnicy poprowadził najstarszy 

wiekiem radny Marek Koliński.  Słowami cyt.: „otwieram  obrady I sesji Rady 

Miejskiej”,  dokonał jej otwarcia o godz. 12:00. Sesja odbyła się w sali nr 48 

budynku Urzędu Miejskiego w Trzebnicy. 

Prowadzący powitał serdecznie Pana Karola Idzika Przewodniczącego Miejskiej 

Komisji Wyborczej,  Pana Burmistrza Marka Długozimę, Pana Daniela Buczaka 

Sekretarza Gminy, radne, radnych, gości  oraz miejskie media. Porządek obrad 

ustalony przez Komisarza Wyborczego we Wrocławiu II przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady. 

5. Wręczenie nowo wybranemu Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

6. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

7. Zakończenie obrad. 

Ad.2.  

Senior udzielił głosu Karolowi Idzikowi Przewodniczącemu Miejskiej Komisji 

Wyborczej, który na wstępie powitał serdecznie nowo wybranych radnych elektów. 

Podziękował również członkom Komisji Terytorialnej, członkom Obwodowych 

Komisji za współpracę przy wyborach. Pogratulował radnym wyboru i życzył im 

owocnej pracy. Następnie przeszedł  do wręczania zaświadczeń o wyborze nowo 

wybranym radnym. Wyczytywani alfabetycznie radni podchodzili do 

Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej i odbierali zaświadczenia o 

 wyborze. 20 radnych odebrało zaświadczenia a  radny Artur Gajowy otrzymał 

wcześniej Postanowienie Komisarza Wyborczego o wstąpieniu za Burmistrza Marka 

Długozimę jako kolejny z listy, który otrzymał największą liczbę głosów. 

Prowadzący podziękował Przewodniczącemu Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Radny Mirosław Marzec zapytał radną Elżbietę Nowak jaki jest jej stosunek pracy  

jako dyrektora szkoły. 

Radna Elżbieta Nowak odparła, że złożyła wniosek o urlop bezpłatny.  

Radny Marzec zapytał od kiedy. 

Elżbieta Nowak odpowiedziała, że od 17 listopada.          

       Ad.3.  

Najstarszy wiekiem radny przed złożeniem ślubowania przez nowo wybranych 

radnych poprosił wszystkich o powstanie. Następnie  odczytał rotę ślubowania cyt,.:  
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

Po odczytaniu roty, radni byli wyczytywani przez pracownika biura Rady Adriannę 

Cendrowską i w następującej kolejności wypowiadali słowa cyt. „ 

1. Pan Kamil Marek Ankier  –  „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

2. Pani Renata Urszula Bujak  – Ziółkowska – „ Ślubuję”; 

3. Pani Maria Barbara Ciepluch  -  „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

4. Pan Artur Zenon Gajowy  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

5. Pan Andrzej Daniel Janik  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

 

6. Pan Artur Stanisław Kania  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

7. Pan Mateusz Marek Kempa  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

 

8. Pan Marek Justyn Koliński  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

9. Pan Zbigniew Norbert Kuźma  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

10. Pani Małgorzata Lecyk  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

11. Pan Mirosław Krzysztof Marzec - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

12. Pan Zenobiusz Modliborski  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

 

13. Pani Elżbieta Nowak  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

14. Pani Magdalena Orzechowska - „Ślubuję”; 

 

15. Pan Marek Andrzej Paszkot  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

16. Pan Edward Sikora  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

 

17. Pan Mateusz Stanisz  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

 

18. Pan Janusz Józef Szydłowski  -  „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

19. Pan Krzysztof Maciej Śmiertka  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 

20. Pan Lech Taraszczuk  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”; 
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21. Pani Justyna Anna Wróbel  - „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Po złożeniu ślubowania  senior przystąpił do realizacji kolejnego punktu . 

      Ad. 4.  

Wybór Przewodniczącego Rady.  

Prowadzący  Marek Koliński poprosił o podawanie  kandydatów na przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

Radna Bujak Ziółkowska zgłosiła radnego Mirosława Marca, podkreślając, że jest on 

wieloletnim społecznikiem, byłym radnym  w trzech kadencjach a obecnie pełni 

funkcję prezesa Stowarzyszenia Kupców. 

Radny Marek i Koliński zgłosił radnego Mateusza Stanisza. 

Następnie zapytał czy są inni kandydaci.  

Nie zgłoszono więcej kandydatur. 

Senior zwrócił się do kandydatów na przewodniczącego Rady czy wyrażają zgodę na 

kandydowanie.  

Obaj wyrazili zgodę.  

Prowadzący poprosił o podawanie osób do komisji skrutacyjnej. 

Radny Mateusz Stanisz podał dwóch kandydatów: Marię Ciepluch i Mateusza Kempę. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Radny Mirosław Marzec zgłosił kandydatury radnych Justyny Wróbel  

i Krzysztofa Śmiertkę. Kandydaci wyrazili zgodę. 

Radny Janusz Szydłowski zgłosił radnego Zbigniewa Kuźmę, który również wyraził 

zgodę. 

Radny Koliński poprosił członków komisji skrutacyjnej o zajęcie miejsca przy 

wydzielonym stole. 

Członek komisji skrutacyjnej Zbigniew Kuźma otworzył urnę i pokazał wszystkim 

zebranym, że jest pusta. 

Prowadzący wyjaśnił zasady głosowania. Powiedział, że głos ważny jest wtedy kiedy 

przy jednym nazwisku postawimy  w kratce znak „X” . Znak „X” poza kwadratem jest 

nieważny. 

Komisja wybrała spośród siebie przewodniczącego a następnie uzupełniła karty do 

głosowania o nazwiska kandydatów. Po czy rozdała karty radnym.  

Radni kolejno wyczytywani wrzucali karty do urny. Komisja przystąpiła do liczenia 

głosów. 

Radny Mateusz Stanisz wnioskował o przegłosowanie składu komisji skrutacyjnej. 

Senior poddał pod głosowanie członków do komisji skrutacyjnej:  

- Maria Ciepluch – „za” - 21 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0;  

- Justyna Wróbel - „za” - 20 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0, 

Justyna Wróbel nie wzięła udziału w głosowaniu;  

- Krzysztof Śmiertka - „za” - 20 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 

0,  Krzysztof Śmiertka nie wziął udziału w głosowaniu;  

- Zbigniew Kuźma - „za” - 20 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0, 

Zbigniew Kuźma nie wziął udziału w głosowaniu; 

- Mateusz Kempa - „za” - 20 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 0. 

Mateusz Kempa nie wziął udziału w głosowaniu. 
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Prowadzący oznajmił, że członkowie komisji zostali wybrani jednogłośnie. 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Mateusz Kempa odczytał protokół, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu, a w którym stwierdza się, że radny 

Mateusz Stanisz otrzymał 13 głosów „za”, a radny Mirosław Marzec otrzymał – 8 

głosów „za”.  

Marek Koliński poprosił nowo wybranego przewodniczącego rady o zajęcie miejsca. 

Przewodniczący Rady Mateusz Stanisz zajął miejsce a następnie ogłosił przerwę do 

godziny 13:15. 

Po przerwanie prowadzący wznowił obrady. Na wstępnie serdecznie powitał 

zaproszonych gości oraz wszystkich radnych. Powiedział, że przed przerwą Rada 

dokonała wyboru przewodniczącego Rady. Podziękował wyborcom,  Burmistrzowi  

za zaufanie.  Podziękował też radnym dzięki którym, będzie pełnił tą zaszczytną 

funkcję. Dodał, że przed nimi jest dużo pracy. Pan Burmistrz zrobił bardzo dużo, 

Trzebnica nabrała nowego blasku,  ze swojej strony i  klubu radnych ze strony 

Burmistrza będą dalej pracować dla dalszego rozwoju gminy. Rolą przewodniczącego 

jest przewodniczyć obradom i reprezentować Radę i dołoży wszelkich starań aby 

godnie wypełniać funkcję i przekonać tych, którzy mieli odmienne zdanie. Wybór 

nastąpił w sposób demokratyczny. Zwrócił uwagę, że każdy radny powinien 

zapoznać się ze statutem i ustawą o samorządzie gminnym.  Dodał, że niektórzy radni 

zgłosili do prokuratury zawiadomienie, a gdyby przeczytali statut i ustawę to być 

może wtedy takiego wniosku by nie było. Zaapelował do radnych, że jest do ich 

dyspozycji. Na koniec dodał, że chce być przewodniczącym wszystkich radnych. 

Pogratulował radnym wyboru. 

Radna Beata Bujak Ziółkowska pogratulowała przewodniczącemu wyboru a 

następnie na Jego ręce złożyła dokumenty dotyczące założenia klubu radnych 

Koalicji Obywatelskiej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że za chwilę dokona się kolejny akt 

demokratyczny. Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima złoży ślubowanie. 

      Ad.5.  

Wręczenie nowo wybranemu Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej Karol Idzik odczytał treść 

zaświadczenia o wyborze na burmistrza a następnie wręczył je Burmistrzowi 

Markowi Długozimie.   

    Ad.6.  

Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował,  

że za chwilę nastąpi uroczyste złożenie ślubowania przez Burmistrza  elekta. 

Burmistrz elekt  Marek Długozima w obecności Rady Miejskiej w Trzebnicy 

 i zaproszonych gości złożył ślubowanie następującej treści cyt. :  

„ Obejmując urząd burmistrza gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego  

i pomyślności mieszkańców gminy, Tak mi dopomóż Bóg”. 

Prowadzący pogratulował i życzył owocnej pracy wręczając kwiaty. 

Delegacja pracowników Urzędu w osobach Barbara Krokowska, Maria Wojtasik 

 i Daniel Buczak złożyła na ręce burmistrza gratulacje oraz kwiaty.  
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Burmistrz Marek Długozima zabrał głos i zwrócił się do zebranych jako 

mieszkańców Gminy Trzebnica. Zaznaczył, że  jest to jego czwarta kadencja, 12 lat 

to jest na tyle długi czas, który wywarł wpływ na jego decyzje. Tak jak 

przewodniczący powiedział, przywrócił blask Trzebnicy, która była szarym miastem, 

w którym niewiele się działo. Dzisiaj zmieniała swoje oblicze, nabrała właściwego 

znaczenia. Jest to miasto otwarte, życzliwe, europejskie. Kierunek,  który obrał 12 lat 

temu jest realizowany, 800 inwestycji zrealizowanych. Hasło  „Liczą się  czyny a nie 

słowa”  będzie dalej realizowane. 

W dalszym wystąpieniu Burmistrz  nawiązał do obecnie przeżywanej 100. rocznicy 

odzyskania przez Polskę  niepodległości. Powiedział, że Trzebnica to miasto, które 

dba o przeszłość i o przyszłość.  

Serdecznie podziękował mieszkańcom, którzy oddali na niego głos, radnym ze 

swojego klubu życząc im pozytywnego myślenia oraz działania. Dodał, że 

mieszkańcy im zaufali ale będą ich rozliczać z wykonanych działań. Pogratulował 

również przewodniczącemu wyboru, informując, że od początku są razem i chciałby 

aby ta współpraca dalej się dobrze układała. Pogratulował radnym z opozycji, 

podziękował pracownikom Urzędu i jednostek podległych. Podziękował gościom 

m.in.: Matce Generalnej, Księdzu Dziekanowi Olszówce, Księdzu Bogdanowi 

Grabowskiemu, Komendantowi Policji i Straży Pożarnej. Podziękował również za 

współpracę radcy prawnemu Andrzejowi Góralowi, sekretarzowi Gminy Danielowi 

Buczakowi jak również skarbnik Gminy Barbarze Krokowskiej.  Na koniec 

podziękował żonie wręczając jej bukiet kwiatów oraz  rodzinie za codzienne 

wsparcie.  

         Ad.7.  

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, że porządek obrad został wyczerpany . 

Powiedział, że radni mają 30 dni od złożenia ślubowania na złożenie oświadczania 

majątkowego, a pozostałe druki i oświadczenia prosił, aby złożyli do końca tego 

tygodnia. Następnie słowami cyt.: „ zamykam obrady I sesji Rady Miejskiej  

w Trzebnicy” , dokonał jej zamknięcia o godz. 13:45. 

 

 

 
 

                       Senior   

 

                Marek Koliński 

 
 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Jadwiga Mirowska 


